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Hustadvika Idrettsrad

Styremote 11/2024-2025
Tirsdag 25.02. 2025

Til stede: Hilde Valberg, Even Heimen, Egil Vetvik, Pernille Lindmo
Referent: Marianne Misund

Saksnummer Sak Ansvarlig

6/2025 Signering av protokoll fra forrige møte Marianne

Protokoll signert

7/2025 Agenda til dialogmote i 3. mars Styret og adm i
felleskap

Det er etablert en prosjektgruppe som skal jobbe
med utvidelse av hallkapasitet. Denne gruppen er
godt i gang og skal få presentere prosjektet på
dialogmøtet. Det skaL også settes ned en gruppe
som skal jobbe med økt kapasitet for fotballen og
det er viktig at også denne gruppen kommer i gang
med arbeidet sitt. For at tankene her skal kunne
videreformidles er det viktig at vi får gjennomført
et møte før dialogmøtet finner sted. Klubbene
med fotballaktivitet kalles derfor inn til et møte
tirsdag i i .03.2025 for å sette ned en egen gruppe
samt prioritere/se på løsninger for økt/forbedret
kapasitet.

i



II us (a(I v ika id i Is iad
—

Orçjaisisjons’edc I

NQRCES

Hustadvika Idrettsråd
IDFE1TSFORBUHD

Saksnummer Sak Ansvarlig

Følgende agenda ble vedtatt:

i .Presentasjon av styret og administrasjon: Hva
gjør vår administrative ressurs for Hustadvika
Idrettsråd
2. Hvordan løse anleggssituasjonen i Hustadvika
Kommune
-Presentasjon av prosjektgruppe for <Nye
Frænahallen’». Hvordan kan dette se ut?
-Presentasjon av prosjektgruppe for «Utvikling av
fotballf(ater». Tanker og innspill etter første møte
med fotbaliklubbene.
3. Sammenstilting og kort gjennomgang av
tidligere behovsundersøkelser som grunnlag for
videre utvikling
4. Oppsummering og spørsmålsrunde

8/2025 Oppdatering på prosjekt FrænahaLlen Styret og adm i
felleskap

Møte med Consutentpartner er gjennomført og
skisse over området er på vei. Det er noen
begrensninger på bruk av areal mot vei som må
avklares før fullstendig arbeid med å tegne utkast
til hall kan utføres.

Vi har fått tildelt kr. 50 000,- i gavemidler fra
Romsdalsbanken for å bruke på dette
forprosjektet. Primært vil dette være knyttet opp
mot dette grafiske arbeidet. Som nevnt i sak
7/2025 så skal også tidligere gjennomførte
behovsundersøkelser sammenstilles og benyttes
som kvalitetssikring inn i prosjektet.

9/2025 ÅrsmøteforberedeLser - årsberetning, regnskap Styret og adm i
og budsjett felleskap

Det har vært gjennomført møte med
kontrollkomiteen for å kvalitetssikre at nødvendige
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dokumenter er oversendt. Valgkomiteen er også
varslet om igangsettelse av arbeid. Rune SjåhoLm
har takket ja til å være møteleder. Regnskap og
budsjett signert av styret i dag.
Administrasjonen starter arbeidet med å forberede
en årsmelding. Denne skal signeres av styret og
sendes ut sammen med alle årsmøtepapirer
minimum i uke før årsmøtestart.
Handlingsplanen for inneværende år ble
gjennomgått og kvalitetssikret med tanke på
gjennomføring. Den er med få unntak gjennomført
og redegjørelse for dette kommer i årsmeldingen.

Følgende saker forberedes og meldes inn fra styret
til årsmøtet:

*Fordeling av LAM 2025 - styret foreslår å beholde
dagens fordelingsnøkkel uendret.
*Endring av styresammensetning for HIR - styret
foreslår innføring av 1-ett varamedlem i tillegg til
styrets 5 representanter.
Administrasjonen utformer ordlyden i forslagene
med bakgrunn i dette og legger det frem for styret
på neste møte som er 25.03.2025. Dette er dagen
etter frist for innsending av forslag og samtlige
forslag som er kommet inn skal gjennomgås og
legges inn på dagsorden.

Invitasjon til informasjonsmøte om
Ekstrainnsatsen for idrettsråd

Det skal gjennomføres et informasjonsmøte på
teams vedr retningslinjer og rutiner knyttet til
ekstrainnsatsen for Idrettsråd. Styret har tidligere
vedtatt samme fordeling på disse midlene som
LAM-midlene og ser foreløpig ikke for seg at dette
er grunn tiL å endre på.

10/2025 Marianne
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Marianne deltar på dette møtet og sørger for at
relevant informasjon videreformidles til styret.

Elnesvågen 25.02.2025

c.
/ /

/

Hilde Valberg, Leder Even Heimen

— —

Egil Vetvik

FQ6L6/
Marianne Misund, referent

Pernille Lindmo
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